
Motion 1 
 
- Rensning av träd på allmänning bakom  
  Björnspinnarvägen 135-147. 
 
- På ovan nämnda adressen så finns det ett stort intresse av att avveckla träd. Detta pga 
fallrisk på egendom / personer i dess omgivning samt förbättrande av ljusinsläpp och 
trevligare miljö på nämnd plats.  
Ett flertal hushåll har diskuterat om denna punkt och är eniga om att en avveckling av 
träden skulle vara att föredra.  
 
Skulle det vara möjligt att fälla träden? Vi önskar att fråga lyfts och undersökts.  
 
Hör av er vid funderingar :)  
 
Tack på förhand!  
Bästa hälsningar,  
 
Kevin Gustavsson & Björnspinnarvägen 135-147. 
 
Svar från styrelsen: 
Vi ser inte att det här behöver vara en fråga för stämman, utan låter detta ärende gå till 
styrelsen för beredning. Styrelsen tittar årligen över risker med lutande och döda träd, 
samt träd som växer sig stora med risk för att skada byggnaderna om det skulle vara 
starka vindar e.d. Vi kommer ta dit en trädfällare som hjälper oss med den bedömningen 
och har även önskemålet om ljusinsläpp med oss. 
Med det svaret anser vi motionen vara besvarad. 
 


